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پرونده چهارم

هیات رییسه اتاق نهم، زبان صنعتگران را به خوبی میشناسند

مصاحبه با آقای مهندس بیژن سحرناز، مدیرعامل مجموعه صنعتی دارا کار

بیش از ۴۵ سال از تاسیس مجموعه صنعتی «داراکار» می گذرد که در صنعت تولید PVC و همچنین مصنوعات لوله و اتصالات UPVC ، تولید شلنگ های صنعتی و باغبانی

وگرانول فعالیت دارد.

بیژن سحرناز برگزاری جلسات « رو در رو با اعضای هیأت نمایندگان اتاق» در قالب صبحانه کاری را یکی از اقدامات ارزشمند اتاق اصفهان در دوره نهم می داند و آشنایی هیات

رئیسه اتاق با ادبیات و خواسته های صنعتگران را یکی از مزیت های بزرگ اتاق نهم عنوان کرده و می گوید:

اخیرا تولیداتی برای مجموعه خودروسازی کشور را نیز برعهده داشتیم که عاملی برای قطع وابستگی به واردات از کشورهای خارجی شد.

تاکنون دو مرتبه در جلسات « رو در رو با اعضای هیأت نمایندگان اتاق» که به ابتکار آقای گلشیرازی رییس اتاق بازرگانی اصفهان برگزار می شود، شرکت کرده ام و به نظرم چون

اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی صنعتگر بوده و از جنس صنعت هستند، از لحاظ ادبیات کاری به یکدیگر نزدیک هستیم.

در این جلسات موانعی که بر سر راه تولید وجود دارد را مطرح کرده و مدیران اتاق بازرگانی نیز پیشنهادات و مشکلات مطرح شده را ثبت کرده و از آن در سیاست اتاق برای رفع

موانع تولید استفاده می کنند.

هرچند بیش از یک سال از فعالیت اتاق می گذرد؛ اما بدیهی است پیاده سازی موفق راهبردهای اتخاذ شده توسط هیات رییسه جدید نیازمند زمان بیشتری است.

برخی از تصمیمات مانند بذری برای آینده بوده و اینطور نیست که هر فعالیتی بلافاصله نتایج خود را نشان دهد اما می بینیم که از کسانی که در فرایند تولید تاثیرگذار هستند و

ارگان های مختلف دولتی و حاکمیتی برای رفع موانع توسط اتاق دعوت به عمل می آید و تاکنون اقدامات مناسبی در این حوزه صورت گرفته است.

از دوستانم، صنعتگران و همه کسانی که نظراتی برای کمک به بهبود فضای کسب و کار استان و تسهیل فرایندهای تولید، فروش و صادرات دارند دعوت می کنم در این جلسات

حضور یابند زیرا این جلسات مذاکره رودررو بوده و بدون واسطه نظرات خود را می توانند به متولیان اتاق بگویند تا از این پیشنهادات برای اتخاذ بهترین تصمیم در رفع مشکلات

موجود استفاده شود.
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